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11 september 2023

Locatie : Raadzaal gemeentehuis Wageningen
Gespreksleider : Monique Peters
Griffier : Gerald Gnodde

Aanwezig : Robin Baas (CDA), Patrick Hoek (ChristenUnie), Glesby Thijssen 
(Connect Wageningen), Martin Riesmeijer (D66), Percy Cicilia Jr. 
(GroenLinks), Esther Keun (PvdA), Rien Bor (Stadspartij), 
Jesse van Deinsen (VVD), Marije Eleveld (wethouder), Corry van der 
Laan, ambtelijke ondersteuning

Afwezig : -
Gasten : Jos Bijman (Scouting Die Wiltgraeff), Irene van der Heijden 

(Rugbyclub), John de Kort (Wageningse Golfclub), Henk Kuiper 
(Sportraad), Nick Langeveld (SKV), Martijn van Leusden (Discover 
Ultimate Frisbee Wageningen), Carlo van Tricht (KV Wageningen)

Inleiding
De gespreksleider opent het consultatiegesprek over de herijking van het sportbeleid. Het gaat 
vanavond om een beeldvormende vergadering. Het college heeft een aantal uitgangspunten 
geformuleerd waarover de raad zich moet uitspreken en tevens wordt vanavond bekeken of er nog 
andere punten zijn die moeten worden meegenomen. 

Consultatiegesprek 
Er zijn zeven insprekers aanwezig.
De heer Langeveld (SKV) meldt dat zijn vereniging vooral problemen heeft met de bezetting van de
wedstrijdvelden en refereert aan het onderzoek of er kunstgras moet komen. Als er capaciteit aan 
de rugbyvereniging beschikbaar wordt gesteld, wil hij voor SKV minimaal dezelfde capaciteit 
houden. De trainingscapaciteit bij SKV is nu net voldoende, maar in de toekomst zal dat niet meer 
zo zijn en de wedstrijdvelden zitten zo vol dat er soms om 17.00 uur nog wedstrijden moeten 
worden gespeeld. Op zondag is voetbal is geen optie vanwege dubbele belasting van de 
vrijwilligers. De gemeente moet het gesprek aangaan met VV Wageningen over herverdeling van 
de velden.
De heer De Kort (Wageningen Golfclub) heeft geen problemen met de capaciteit, omdat golfen 
veelal doordeweeks gebeurt en niet in het weekend. Omzetting van een natuurlijk veld naar een 
kunstgrasveld is voor zijn vereniging geen optie; eventueel zou er wel kunstgras kunnen komen op 
de greens, maar zeker niet op de velden zelf, omdat dat niet lekker speelt. Hij is van mening dat 
zijn vereniging de beschikbare oppervlakte zeer efficiënt gebruikt. Als oplossing voor het 
ruimteprobleem stelt hij voor dat het kunstgrasveld van WVV minder intensief wordt gebruikt zodat 
het wellicht, tegen vergoeding, gebruikt kan worden door SKV. 
De heer Kuiper (Sportraad) roept de politiek op om de knoop nu eindelijk eens door te hakken. Hij 
vindt de stelling dat er voor de binnensport geen problemen zijn erg kort door de bocht, omdat bij 
sporten als hockey, korfbal en frisbee ook binnen gespeeld wordt en dan is dit wel degelijk een 
knelpunt. KV Wageningen heeft het plan geopperd voor het plaatsen van een opblaashal en hij 
vindt dat een goed idee, zeker als er een PR-campagne zou worden opgezet om de hal door 
verschillende verenigingen te laten gebruiken. Hij roept de raad op om geld beschikbaar te stellen 
voor het beleidsplan. Zijn vereniging heeft in de afgelopen tijd met de gemeente gesproken over de
ontwikkelingen. Hij wijst erop dat de gemeente de verhuurder van de grond is en zou graag zien 
dat deze ingrijpt en ervoor zorgt dat de capaciteit in overeenstemming is met het benodigde 
gebruik. 
De heer Bijman (Scouting Die Wiltgraeff) zou graag zien dat de scouting ook onder het sportbeleid 
valt, omdat deze vergelijkbare activiteiten doet als sportverenigingen en daarnaast zoekt de 
scouting nog ondersteuning van het eigen clubhuis. De scouting is inclusief en vindt dat iedereen 
moet kunnen meedoen. De scouting wil graag hetzelfde behandeld worden als de 
waterscoutingclub in Wageningen die door de gemeente is ondersteund bij de herbouw van het 
clubhuis. Deze twee verenigingen trekken zoveel mogelijk samen op richting gemeente. Er bestaat 
overigens ook een Stichting Scouting Nederland die de scouting kan ondersteunen bij praktische en
bestuurlijke vragen.
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De heer Van Leusden (Discover Ultimate Frisbee Wageningen) vindt het pijnlijk dat zijn vereniging 
niet is meegenomen bij het onderzoek. Deze huurt nu tegen commerciële tarieven speelruimte in 
De Bongerd, omdat het in de afgelopen vijf jaar niet is gelukt om op een doordeweekse avond de 
sporthal te huren. Die huur beslaat circa 80% van de begroting. De vereniging zou graag op 
woensdag van De Aanloop gebruik willen maken, omdat dat een probleem zou oplossen. De 
vereniging heeft voornamelijk leden die werken en tussen de 14 en 40 jaar oud zijn, maar zou 
graag meer jeugd erbij willen hebben. Daarvoor zou dan eerder op de avond speelgelegenheid 
moeten zijn en dat kan zowel binnen als buiten niet. De vereniging wil graag subsidie van de 
gemeente ontvangen om het budgettaire gat te dichten, of deze zou wellicht kunnen helpen bij het 
verkrijgen van een korting voor de huur van de sportruimte. Spreker benadrukt nog dat er 
meerdere beginnende clubs in Wageningen zijn; de beperkte capaciteit van de faciliteiten is daarbij
een beperkende factor. Als er meer extra velden zouden komen, zou dit het probleem voor 
beginnende sportclubs kunnen oplossen.
De heer Van Tricht (KV Wageningen) is vanwege het ruimtetekort op zoek naar meer ruimte en 
heeft het plan van een opblaashal geopperd. De vereniging wil graag twee extra velden aan haar 
kunstgrasvelden toevoegen, waarvan er dan een zou kunnen worden verhuurd aan verenigingen 
die ruimtetekort hebben in de winter. Op deze manier zou er een win-winsituatie kunnen ontstaan. 
KV Wageningen hanteert bij verhuur commerciële tarieven voor verenigingen. Daarbij wordt ervoor 
gezorgd dat de prijs in lijn is met wat de vereniging zelf aan de gemeente moet betalen. Omdat nog
steeds onzeker is of er vergunning verleend wordt voor de opblaashal, kan hij op dit moment nog 
geen contracten afsluiten. Het liefst zou hij het initiatief van de opblaashal samen met de gemeente
willen uitvoeren en hij heeft de gemeente daarom om een borgstelling gevraagd. De gemeente 
hoeft verder niet te investeren, maar moet wel de vergunning verlenen en daar zit feitelijk het 
probleem. Spreker ontvangt steeds weer verschillende berichten daarover van de gemeente en 
weet niet waar hij aan toe is. Het businessplan is inmiddels goedgekeurd door SPS, maar niet door 
de gemeente, omdat er kennelijk een verschil van inzicht is. Zijn grootste probleem op dit moment 
is daarom de onzekerheid vanuit de gemeente, waardoor hij niet verder kan met de plannen. 
Mevrouw Van der Heijden (Rugbyclub) meldt dat haar vereniging een capaciteitsprobleem heeft en 
geen hoofdveld heeft, terwijl uit onderzoek is gebleken dat de vereniging zelf twee velden zou 
moeten hebben voor wedstrijden en trainingen. De vereniging wijkt nu uit naar andere plaatsen. Zij 
vreest voor gevaarlijke situaties, omdat soms 18- en 14-jarigen op een veldje door elkaar heen en 
weer lopen. De oplossingen in de consultatienotitie vindt zij onvoldoende en zij zou graag zien dat 
er op korte termijn een herverdeling van de ruimte komt. Het is voor de vereniging wel mogelijk om
op kunstgras te spelen, maar dan is er wel een andere ondergrond nodig en een andere lengte van 
het veld dan bij voetbal. Daarom is een combiveld voor haar vereniging in de praktijk erg lastig.

Gesprek met portefeuillehouder
De gespreksleider constateert dat dit gesprek vanavond vanwege de tijd niet kan worden 
afgemaakt. Daarom zal de wethouder nu nog gelegenheid krijgen voor haar inbreng en wordt het 
gesprek met de portefeuillehouder verplaatst naar 25 september a.s. 

Wethouder Eleveld zegt dat Wageningen het sporten meer op de kaart wil zetten in het kader van 
een leven lang sporten. De accommodatie en de ruimte voor sport is wel een issue in Wageningen 
vanwege het grote aantal sportverenigingen. Zij wil snel aan de slag gaan met de vanavond 
gedane suggesties, maar het is ook belangrijk dat de raad zich daarover uitspreekt. Zij vindt het 
jammer dat VV Wageningen vanavond niet aanwezig is, omdat het daardoor nu lastig praten is over
De Zoom. Het is belangrijk dat men met elkaar het gesprek aangaat en dat de gemeente daarin 
een leidende rol neemt. Zij verzoekt de raad om steun waarna zij het gesprek met alle gebruikers 
van De Zoom wil voeren. Zij meldt de scouting dat deze toch echt meer onder het jeugdbeleid valt 
en benadrukt dat de gemeente niet financieel bijdraagt aan eigen sportgebouwen. Wel kan de raad 
bekijken of er een extra bijdrage gegeven kan worden voor een accommodatie, maar daarvoor 
hoeft de scouting niet onder het sportbeleid te vallen. Zij zou graag in een gesprek met de 
waterscouting en de scouting willen verkennen waar men elkaar in kan vinden.
Zij staat positief ten opzichte van het initiatief voor het plaatsen van een opblaashal, maar omdat 
de gemeente daarvoor borg moet staan is het wel belangrijk dat er duidelijkheid is of deze hal ook 
gebruikt zal gaan worden door andere verenigingen. Zij betreurt het dat door Discover Ultimate 
Frisbee Wageningen niet is meegenomen bij de plannen en zegt dat dit komt doordat deze 
vereniging bij de gemeente niet bekend was. Met betrekking tot De Aanloop zal bekeken worden 
hoe een en ander beter kan worden georganiseerd. Zij benadrukt dat talentontwikkeling aan de 
verenigingen zelf is en dat de gemeente de focus op de breedtesport wil houden.

Afronding gesprek 
De gespreksleider meldt dat dit gesprek op 25 september a.s. zal worden vervolgd en sluit het 
consultatiegesprek af om 20.45 uur.
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